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 Sessió extraordinària urgent del dia 13 d'agost de 1997. 
 
A la vila d'Artà, el dia tretze d'agost de mil nou-cents noranta-set, quan 

són les vint hores i trenta minuts, es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa 
Consistorial els Srs. Regidors anotats al marge, a l'objecte de celebrar sessió 
extraordinària urgent, en primera convocatòria, sota la presidència del Sr. Batle, 
Sr. Montserrat Santandreu Ginard, assistit pel Secretari accidental Sr. Mateo 
Llodrá Sansaloni. 
 

1.- RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA SESSIÓ.- 
 

El Sr. Batle explica que la urgència de la sessió ve donada per poder 
accelerar els tràmits per tal de començar el més prest possible la construcció de 
les obres annexes per al cobriment de la piscina municipal. 

Per assentiment dels reunits, es ratifica la urgència de la sessió. 
 

2.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PROJECTE "OBRES 
ANNEXES AL COBRIMENT DE LA PISCINA MUNICIPAL", INCLÒS 
EN EL PLA D'EQUIPAMENTS ESPORTIUS PEL BIENNI  1.997-98.- 
 

El Sr. Batle explica que el present projecte és el projecte d'execució de 
l'avant-projecte que es va presentar al Pla d'Equipaments Esportius del Consell 
Insular de Mallorca pel bienni 1.997/98. 

Es tracta de les obres annexes prèvies al cobriment de la piscina 
municipal. 

Aquestes obres estan subvencionades amb la quantitat de 10.053.000 de 
pessetes, que és el 50% de l'avant-projecte. No obstant, el pressupost del 
projecte actual, després de haver-se introduït una sèrie de millores acordades 
per la comissió de seguiment, integrada per membres de tots els grups que 
integren la Corporació, puja la quantitat de 24.050.616 de pessetes. 

El Sr. Massanet (PP) i el Sr. Llinás (PSOE) mostren la seva conformitat 
amb el projecte. 

Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar el projecte d'execució de l'obra anomenada "Obres annexes 

per al cobriment de la piscina municipal", redactat pel Sr. Arquitecte Municipal, 
D. Mateu Carrió Muntaner, amb un pressupost de 24.050.616 de pessetes. 
 

3.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PLEC DE CLÀUSULES 
ADMINISTRATIVES PARTICULARS QUE HA DE REGIR EL 
CONTRACTE D'OBRA DE LES "OBRES ANNEXES AL COBRIMENT 
DE LA PISCINA MUNICIPAL" DE L'AJUNTAMENT D'ARTA.- 
 

El Sr. Batle informa que es tracta de contractar les obres del projecte 
aprovat en el punt anterior, partint del preu base de 24.050.616 de pessetes. 

El model de contractació elegit és el de concurs  
obert de caràcter urgent, per la qual cosa, no solament és té en compte l'oferta 
més avantatjosa econòmicament, sinó que també es valoren les millores que 
poden oferir els concursants. 

Tant el Sr. Sureda (PP) com el Sr. Llinás (PSOE) manifesten que s'han 
estudiat el plec i que estan conformes amb la urgència de l'assumpte, amb el 
plec i amb la modalitat de concurs.

 
 
 
 



Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar el plec de clàusules económico-administratives per a la contractació, mitjançant concurs en 

procediment obert i en caràcter de urgència, de l'obra "Obres annexes per al cobriment de la piscina municipal", 
tal i com està redactat. 

2.- Ordenar la seva publicació mitjançant edicte en el BOCAIB, a la vegada que s'anuncia la 
corresponent licitació. 
 

4.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL CONVENI DE COOPERACIÓ ENTRE LA COMUNITAT 
AUTÒNOMA DE LES ILLES BALEARS I L'AJUNTAMENT D'ARTA PER AL FINANÇAMENT 
D'ACTUACIONS EN CAMINS RURALS.- 
 

El Sr. Batle explica que al principi de la legislatura es varen proposar asfaltar o reasfaltar tots els camins i 
carrers que fossin necessaris. 

Seguint amb aquest criteri, s'han sollicitat les respectives  subvencions a la Conselleria d'Agricultura, 
Comerç i Indústria per repavimentar els camins de: Sa Farinera, Els Olors, Hort de's Bril i de's Recó. 

La realitat és que tots han estat subvencionats amb un 70% del pressupost per ser Artà municipi 5B. Els 
altres municipis que no ho són solament han estat subvencionats amb un 50%. 

El conveni que s'ha de aprovar ara és el que a continuació es relaciona, ja que el pressupost del camí del 
Recó supera els 5.000.000 de pessetes, el que fa que la contractació sigui diferent: 
Camí             Pressupost        Aportació          Aportació 
                                   CAIB               Ajuntament 
 
De Sa Farinera   1.923.746         1.346.622           577.124 
Dels Olors       2.989.014         2.092.310           896.704 
Hort de's Bril   1.689.131         1.182.392           506.739 
 

El Sr. Batle dóna la paraula al Sr. Sureda, portaveu del PP., donat que ell ha estat l'encarregat d'aquest 
tema. L'esmentat regidor diu que ratifica tot el què ha dit el Sr. Batle. 

Després de breu deliberació, s'acorda per unanimitat dels reunits: 
1.- Aprovar el projecte de Conveni de Cooperació entre la Comunitat Autònoma de les Illes Balears i 

l'Ajuntament d'Artà per al finançament d'actuacions en caminis rurals, i la seva formalització. 
2.- Facultar al Sr. Batle per la signatura de l'esmentat conveni. 
3.- Remetre la certificació de l'acord a la Direcció General d'Agricultura de la Conselleria d'Agricultura, 

Comerç i Indústria del Govern Balear. 
 

I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint hores i cinquanta-i-cinc minuts, s'aixeca la 
sessió, de la qual, com a Secretària, don fe. 


